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PROGRAM KONFERENCE:

Prezence a občerstvení

Zahájení a úvodní slovo místopředsedy vlády pro digitalizaci a ministra 

pro místní rozvoj Ivana Bartoše

Margrethe Vestager – místopředsedkyně Evropské komise pro Evropu 

digitálního věku, Evropská komise

Evropský pohled na strategické veřejné zadávání

Veřejné investice ve světě udržitelných financí – propis strategických priorit    

do veřejných investic

Jáchym Hercher – ekonomický poradce, zastoupení Evropské komise v Česku

Andrea Ferjenčíková – vedoucí kanceláře, zastoupení Evropské investiční 

banky v ČR

Tomáš Nidetzký – předseda představenstva, Národní rozvojová banka

Přestávka na kávu, občerstvení

Přístup trhů z hlediska aktuálních výzev – synergie veřejného a  soukromého 

sektoru

Diana Rádl Rogerová – investorka a partnerka, Behind Inventions 

Milena Jabůrková – viceprezidentka, Svaz průmyslu a dopravy ČR

Jana Havrdová – viceprezidentka, Hospodářská komora ČR

Úspěšné příklady moderního nákupu

Tomáš Veit – ředitel nákupu, Asahi Group

Přestávka na oběd

Regulace ve vleku výzev měnícího se prostředí veřejných nákupů 

Marc Steiner – soudce, Federální správní soud, Švýcarsko

Martin Ledolter – generální ředitel, Spolkové zadávání veřejných zakázek, 

Rakousko   

Peter Kubovič – předseda, Úřad pro veřejné zakázky, Slovensko

Zajímavé příklady našich sousedů, aneb nejsme v tom sami

Jan Pospíchal – odborný poradce, Správa železnic, s. o.

Jan Kříž – vrchní ředitel, Ministerstvo životního prostředí

Hana Hajnová – 1. náměstkyně hejtmana, Kraj Vysočina

Motivace a inspirace v každodenní praxi

Závěr a networking

Konferencí Vás provede

Jolana Voldánová je česká rozhlasová a televizní mode-

rátorka, ředitelka Nadace Charty 77/Konto Bariéry. Od        

1. prosince roku 1989 začala pracovat v Československém 

rozhlase, o necelé čtyři roky později nastoupila do České 

televize na pozici redaktor. V revolučních devadesátých 

letech v rámci zpravodajství České televize prošla několi-

ka pozicemi, včetně moderování různých pořadů. V roce 

1995 zakotvila na pozici moderátorky hlavní zpravodaj-

ské relace Události. Dalších 18 let moderovala hlavní zprá-

vy a bezpočet dalších relací a zpravodajských speciálů.   

Z České televize odešla v červnu roku 2013. Čtyřikrát 

vyhrála anketu TýTý v kategorii Osobnost televizního 

zpravodajství. Dalších 11 let pracovala na volné noze, 

moderovala kulturní a společenské akce, firemní konfe-

rence a eventy, workshopy firemní kultury a integrity      

a vedla mediální tréninky krizové komunikace. V roce 

2021 spojila síly s Českým statistickým úřadem a na rok 

se stala tiskovou mluvčí a tváří celonárodního projektu 

Sčítání lidu, domů a bytů. Napsala tři knížky: „K čemu 

jsem došla“, „Kafe s Jolanou“ a „Generál Pavel v rozhovo-

rech s Jolanou Voldánovou“.

Jolana Voldánová

Na konferenci vystoupí

Ivan Bartoš je místopředseda vlády pro digitalizaci a mi-

nistr pro místní rozvoj a dlouholetý předseda České 

pirátské strany, na jejímž zrodu se v roce 2009 podílel. 

Od podzimu 2017 působí jako poslanec Parlamentu 

České republiky, tento mandát obhájil i v roce 2021. Čtyři 

roky zastával ve Sněmovně pozici předsedy Výboru pro 

veřejnou správu a regionální rozvoj, vedle této oblasti se 

věnoval také například problematice digitalizace. Ivan 

Bartoš se narodil v severočeském Jablonci nad Nisou.    

V sedmnácti letech odjel studovat do Spojených států 

amerických, zde i úspěšně odmaturoval. Následně složil 

rovněž českou maturitní zkoušku v rodném městě na 

Gymnáziu U Balvanu. V devatenácti letech začal studo-

vat v Praze na dvou vysokých školách: Teologii na Husit-

ské teologické fakultě a Informační studia a knihovnictví 

na Filozofické fakultě Univerzity Karlovy. Nakonec se 

rozhodl více zaměřit na informační studia, v nichž získal  

i velký doktorát. Během studií se také ještě jednou vrátil 

do Ameriky, kde absolvoval jeden semestr na Fakultě 

počítačových věd na University of New Orleans. Profes-

ně působil v několika českých a nadnárodních společ-

nostech v oboru informačních technologií, pracoval 

například pro Newton IT, Monster Worldwide, T-Mobile 

či startoval pracovní portál Air Jobs.

Ivan Bartoš

Leona Gergelová Šteigrová je vrchní ředitelkou sekce 

veřejného investování, výstavby a sociálního začleňová-

ní na Ministerstvu pro místní rozvoj. V letech 2016–2022 

byla vedoucí oddělení a zástupce ředitele pro oblast 

veřejných zakázek na MPSV, kde řídila aktivity rozvíjející 

odpovědné a strategické veřejné zadávání. Těmto téma-

tům se věnovala i jako ředitelka neziskové organizace. 

Osm let pracovala na Ministerstvu školství, mládeže        

a tělovýchovy, kde mj. jako ředitelka odboru pro záleži-

tosti EU zastupovala Českou republiku v Evropské unii      

a předsedala Výboru pro vzdělávání Rady EU. V letech 

2021–2023 byla i členkou Rozkladové komise Úřadu pro 

ochranu hospodářské soutěže pro oblast veřejných zaká-

zek. Potenciál veřejných zakázek spatřuje ve strategic-

kém zadávání, kterému se i aktuálně věnuje v rámci 

národní strategie veřejného nakupování.

Leona Gergelová Šteigrová

Margrethe Vestager je bývalá vicepremiérka Dánska      

a předsedkyně tamní sociálně-liberální strany. Od roku 

2019 zastává funkci výkonné místopředsedkyně Evrop-

ské komise pro Evropu digitálního věku a hospodářské 

soutěže. V letech 2014 – 2019 byla evropskou komisařkou 

pro hospodářskou soutěž, předtím ministryní hospo-

dářství a vnitra a poslankyní za Sociálně liberální stranu. 

V letech 2007-2011 ministryní školství. Ve funkci komisař-

ky pro hospodářskou soutěž si Margrethe Vestager zís-

kala mezinárodní uznání za vyšetřování, pokuty nebo 

žaloby proti velkým nadnárodním společnostem, včet-

ně společností Google, Apple Inc., Amazon, Facebook, 

Qualcomm, Siemens, Alstom a Gazprom. Sama se ozna-

čuje za člověka s velkým cítěním pro spravedlnost. Ve 

světě se proslavila jako „nejznámější regulátorka na svě-

tě". Za své úsilí byla po celou dobu svého působení ve 

funkci evropské komisařky pro hospodářskou soutěž 

terčem kritiky ze strany amerických korporací a prezi-

denta USA Donalda Trumpa.

Margrethe Vestager

Jáchym Hercher pochází z Prahy. Bakalářský titul získal  

v roce 2011 na IES, magisterský o rok později na Universi-

ty College London v oboru Veřejná politika („Public poli-

cy“). Při bakalářském studiu pracoval jako výzkumný 

asistent na IES a vypomáhal ve skupině Národní ekono-

mické rady vlády (NERV) pro trh práce. Byl také členem 

celouniverzitního akademického senátu a angažoval se 

ve Studentské unii Univerzity Karlovy. Po dokončení stu-

dií Jáchym rok pracoval v oblasti hodnocení dopadů 

veřejných politik pro Ministerstvo práce a sociálních věcí. 

Dálkově tato témata zkoumal také v projektu University 

College London a École Nationale d'Administration. Od 

ledna 2014 je zaměstnancem Evropské komise v Bruse-

lu. Na generálním ředitelství pro jednotný trh a průmysl 

se snaží o to, aby veřejné instituce po celé Evropě naku-

povaly lépe a transparentněji.

Jáchym Hercher

Andrea  Ferjenčíková působí v pražské kanceláři EIB od 

prosince 2019, kde měla na počátku na starost přede-

vším institucionální vztahy a policy témata pro zastupi-

telské kanceláře EIB napříč EU. Od poloviny května 2022 

přebrala vedení zastoupení skupiny EIB pro Českou 

republiku. Do centrály EIB Andrea nastoupila v roce 2016 

a působila jako poradkyně viceprezidentů Vazila Hudá-

ka a Lilyany Pavlové. Předtím pracovala na Ministerstvu 

financí SR během slovenského předsednictví v Radě 

Evropské unie a dříve zastávala pozici vedoucí kabinetu 

ministra hospodářství Slovenské republiky. Před svou 

kariérou ve veřejném sektoru vedla Andrea slovenskou 

nevládní organizaci věnující se ekonomickým a politic-

kým záležitostem EU – Centrum pro evropské záležitosti 

v Bratislavě (dnešní integrovaná součást GLOBSEC)        

a spoluzaložila konferenci Tatra Summit. Na začátku své 

kariéry zastávala několik manažerských a konzultant-

ských rolí, absolvovala také několik různých juniorských 

pozic v Evropském parlamentu, na zastoupení SR při EU 

v Bruselu, nebo na Ministerstvu zahraničních věcí SR. 

Andrea studovala na London School of Economics, Var-

šavské univerzitě, Komenského univerzitě a Univerzitě 

Mateja Bela na Slovensku a získala tituly a certifikáty       

v oboru práva, mezinárodních vztahů, diplomacie a fi-

nancí.

Andrea Ferjenčíková 

Tomáš Nidetzký je český ekonom, který působí od roku 

2023 jako předseda představenstva Národní rozvojové 

banky. V letech 2016 až 2022 byl členem bankovní rady 

ČNB, od roku 2018 jejím viceguvernérem. Předtím zastá-

val řadu vrcholových manažerských pozic v různých 

odvětvích finančního sektoru například v NN pojišťovně 

a penzijní společnosti, Pojišťovně České spořitelny, Sta-

vební spořitelně České spořitelny, ČSOB Pojišťovně a dá-

le finanční skupině ING. V letech 1999-2004 byl členem 

prezidia Asociace penzijních fondů České republiky        

a České asociace pojišťoven. Na začátku své kariéry  

působil ve Středisku cenných papírů, Komerční bance    

a České spořitelně. Absolvoval Fakultu informatiky a sta-

tistiky VŠE v Praze a postgraduální studium na Oklaho-

ma City University v USA.

Tomáš Nidetzký 

Petr Dovolil je členem prezidia České podnikatelské 

rady pro udržitelný rozvoj (CBCSD). V CBCSD zastupuje 

společnost PricewaterhouseCoopers, kde od roku 2021 

působí na pozici ESG manažera a seniorního konzultan-

ta. Má více než 23 let zkušeností v oblasti veřejné politiky, 

regulace, institucí, veřejných zakázek a udržitelnosti. Má 

rozsáhlou praxi v oblasti infrastrukturních projektů 

financovaných ze zdrojů EU, unijních politik, mezinárod-

ních smluvních standardů, PPP, jakož i českého soukro-

mého a veřejného práva. V posledních 10 letech se podí-

lel na mnoha investičních projektech a technických    

asistencí EBRD, Evropské komise a EIB v oblasti zelené-

ho přechodu v Česku i v zahraničí v odvětvích vodohos-

podářství, dopravy, energetiky, odpadů a budov. V sou-

časné době se zaměřuje zejména na širší témata        

udržitelného rozvoje, zelené a digitální transformace      

a dosažení shody se standardy ESG (Environmental, 

Social and Governance), včetně EU Taxonomie, prověřo-

vání udržitelnosti (klimatické, environmentální a sociál-

ní), udržitelného veřejného zadávání a financování udr-

žitelnosti v EU. Je klíčovým expertem na probíhajícím 

projektu TSI Evropské komise pro Ministerstvo financí 

ČR „Sustainable Finance Policy Options” (Rámec finan-

cování udržitelnosti v Česku).

Petr Dovolil 

Diana Rádl Rogerová je česká vrcholová manažerka a in-

vestorka. Je partnerkou ve společnosti Behind Inventi-

ons a bývalou řídící partnerkou společnosti Deloitte ČR, 

kde současně zastávala i roli Chief Strategic Officera pro 

Deloitte Europe. V letech 1992–1996 vystudovala Vyso-

kou školu ekonomickou v Praze. Za svou manažerskou   

a inovativní činnost byla zařazena do žebříčku TOP 25 

žen Česka, který vydává mediální společnost Economia 

a časopis Forbes ji opakovaně zařadil do žebříčku nej-

vlivnějších českých žen. V roce 2022 získala ocenění 

Manažera roku a v roce 2023 vyhrála cenu nejúspěšněj-

ších žen podle magazínu CEO v kategorii „Poradenství“. 

Věnuje se významně i aktivitám na podporu státu. Je 

tvůrcem konference CzechSetGo! se zaměřením na digi-

talizaci státu. I díky tomu a jejím zkušenostem se stala 

členkou Digitálního týmu České republiky, poradního 

týmu místopředsedy vlády pro Digitalizaci a týmu Minis-

tra Zdraví.

Diana Rádl Rogerová

Milena Jabůrková vystudovala sociální politiku na Uni-

verzitě Karlově a postgraduální studium oboru meziná-

rodní politiky a ekonomie absolvovala na Victoria Uni-

versity Manchester. Svoji kariéru začala v sociálních    

službách, později pracovala jako ředitelka odboru sociál-

ních služeb na Ministerstvu práce a sociálních věcí. Před-

tím než nastoupila do IBM, řídila vnější vztahy ve Svazu 

měst a obcí ČR, kde zastupovala zájmy českých samo-

správ vůči vládě ČR i evropským institucím. V současné 

době je ředitelkou vládních programů, je členkou vede-

ní IBM Central Region (Česká republika a Slovensko). 

Specializuje se na oblast lidských zdrojů, investic, mezi-

národního obchodu a technologického rozvoje. V roce 

2015 byla zvolena do Představenstva Svazu průmyslu      

a dopravy a od dubna 2017 je viceprezidentkou SP ČR, 

kde má na starosti digitální ekonomiku. Věnuje se 

zejména oblasti jednotného digitálního trhu, e-govern-

mentu, volného toku dat, jejich ochrany a kybernetické 

bezpečnosti.

Milena Jabůrková 

Jana Havrdová je viceprezidentka Hospodářské komory 

ČR a prezidentka České komory fitness. Ačkoliv má 

původně právnické vzdělání, celý život zasvětila sportu  

a patří k předním propagátorům zdravého životního 

stylu, jehož výhody dlouhodobě propaguje i při práci      

v Hospodářské komoře. Fitness a sportovní sektor záro-

veň považuje za významnou součást české ekonomiky   

s výraznými benefity pro státní rozpočet i udržení zdraví 

populace. V Hospodářské komoře patří mezi její další 

oblasti zájmu také problematiky ESG, vzdělávání, 

legislativy a rovných příležitostí.

Jana Havrdová

Adéla Havlová působí od ledna 2023 jako externí porad-

ce vrchní ředitelky a v projektu Národní strategie veřej-

ného zadávání ČR byla garantem kapitoly Kvalita a ino-

vace a SVIZ, čímž navázala na dřívější působení v týmu 

SOVZ při Ministerstvu práce a sociálních věcí. Je advo-

kátkou se specializací na právo veřejných investic a ve-

řejných zakázek a částí úvazku stále působí jako Of Coun-

sel v advokátní kanceláři HAVEL & PARTNERS, kde se 

dříve (od roku 2006) podílela na vedení týmu pro veřejný 

sektor, který získal již čtyři vítězství v soutěži Právnická 

firma roku pro oblast veřejných zakázek. Kromě advoka-

cie působí Adéla Havlová v Asociaci pro veřejné zakázky 

(AVZ), je členem expertní skupiny MMR pro legislativu    

k veřejným zakázkám jako zástupce Asociace pro rozvoj 

infrastruktury (ARI) a ve vedení Unie administrátorů 

veřejných zakázek (UNIAVEZ). Věnuje se rozvoji best 

practice a inovací ve veřejném zadávání, včetně elektro-

nizace, cirkulární ekonomiky, nákupních praktik a systé-

mů, hodnocení kvality apod. V letech 2014 až 2023 byla 

členkou rozkladové komise Úřadu pro ochranu hospo-

dářské soutěže. Využívá know-how z dalších členských 

států EU, zejména Německa, Rakouska a Slovenska, ve 

kterých i profesně působila. Pravidelně přednáší a publi-

kuje v odborných periodikách.

Adéla Havlová

Tomáš Veit je člověk s vášní pro nákup a vše co k němu 

patří, se zkušenostmi s budováním a vedením motivova-

ných a angažovaných týmů v náročných obdobích inter-

ních a externích změn prostředí.  Zaměřuje se na model 

360stupňového strategického partnerství a inovativní 

práci nákupu. V Asahi vede nákupní tým, jehož cílem je 

trvalé přispění ke strategickému rozvoji Asahi Group       

z hlediska úspor, inovací, risk managementu či environ-

mentální udržitelnosti, a to díky pokročilému category 

managementu, úzkého vztahu s interními zákazníky     

a externími partnery. Asahi Group je globální prémiovou 

FMCG skupinou, která má silné pivovarnické zázemí 

například evropských zemích jako Česká republika, Pol-

sko, Rumunsko, Itálie, UK nebo Nizozemí. 

„S téměř 70 výrobními závody po celém světě, se základ-

nou zaměstnanců čítající téměř 30.000 lidí a s nákup-

ním objemem v řádu 10 miliard USD chceme i nadále 

využívat naše dědictví, značky, rozsah a schopnosti včet-

ně jedinečného nadšení našich lidí k trvalému růstu       

a rozvoji naší firmy po celém světě.“

Tomáš Veit  

Marc Steiner získal magisterský titul v oboru práva na 

basilejské univerzitě a po studiích byl zapsán do švýcar-

ského seznamu advokátů. V roce 2007 byl jmenován 

soudcem švýcarského Spolkového správního soudu ve 

2. oddělení, jež má na starosti především ekonomické 

záležitosti včetně veřejných zakázek a soutěží.  V letech 

1996 a 2008 absolvoval dvě stáže u SDEU. V květnu 2011 

byl přizván jako expert během veřejného slyšení Výboru 

pro vnitřní trh a ochranu spotřebitele Evropského parla-

mentu na téma „Modernizace veřejných zakázek“. V září 

2015 byl pozván jako řečník na sympozium WTO k pro-

blematice GPA a v únoru 2017 na sympozium WTO o udr-

žitelném zadávání veřejných zakázek.  Podílel se také na 

revizi Pokynů UNEP k zavádění udržitelného zadávání 

veřejných zakázek. Marc Steiner měl keynote prezentaci 

na mezinárodní konferenci Odpovědné veřejné zadává-

ní v Lichtenštejnském paláci v Praze v roce 2021.

V březnu 2022 v rozhovoru pro časopis Veřejné zakázky  

v praxi uvedl, že je „předně namístě změnit kulturu zadá-

vání. Stávající atmosféra jako by nepřála odvaze a ino-

vativnosti zadávání veřejných zakázek a plnému využí-

vání potenciálu udržitelného nakupování.“ 

Marc Steiner 

Martin Ledolter je právník, který se většinu svého profes-

ního života věnoval právu a politice, zejména působil 

jako vedoucí politický poradce vicekancléře a ministra 

zahraničních věcí v kabinetu rakouského ministerstva 

zahraničí v oblasti rozvojové spolupráce, sociálních věcí 

a zdravotnictví. V červenci 2013 byl Martin Ledolter jme-

nován výkonným ředitelem Rakouské rozvojové agen-

tury (ADA), operační jednotky Rakouské rozvojové spo-

lupráce. V této pozici byl zodpovědný za realizaci všech 

bilaterálních programů a projektů Rakouské rozvojové 

spolupráce (ADC) v jedenácti partnerských zemích na 

třech kontinentech. 1. června 2021 byl spolkovým minis-

trem financí jmenován generálním ředitelem rakouské-

ho centrálního nákupního tělesa Bundes Beschaffung 

Gesellschaft.

Martin Ledolter

Peter Kubovič vystudoval Právnickou fakultu Univerzity 

Komenského v Bratislavě. Doktorandské studium abso-

l-voval na Právnické fakultě Trnavské univerzity v Trnavě. 

V letech 2005 až 2011 a 2013 až 2018 pracoval na sloven-

ském Úřadu pro veřejné zakázky. V letech 2012 až 2013 

byl ředitelem odboru veřejných zakázek na Ministerstvu 

zahraničních věcí a evropských záležitostí Slovenské 

republiky. V období 2018–2020 působil jako vedoucí 

odboru veřejných zakázek města Trnava. Od srpna 2020 

byl zaměstnancem Slovenské elektrizační přenosové 

soustavy, a.s. Během své praxe se zabýval agendou 

veřejných zakázek, působil jako lektor a školitel v oblasti 

veřejných zakázek. Během své dlouholeté profesní kari-

éry byl členem řady pracovních skupin zaměřených na 

transpozici legislativy Evropské unie, aplikaci pravidel 

při zadávání veřejných zakázek, členem a předsedou 

komise pro rozhodování v námitkovém řízení, ředitelem 

právního odboru Úřadu pro veřejné zakázky. Od listopa-

du 2022 je předsedou slovenského Úřadu pro veřejné 

zadávání.

Peter Kubovič

Adam Gromnica je garantem oblasti profesionalizace    

v rámci Národní strategie veřejného zadávání na Minis-

terstvu pro místní rozvoj. Dlouhodobě se zabývá téma-

tem zaměstnávání znevýhodněných prostřednictvím 

odpovědného veřejného zadávání, mj. problematikou 

zaměstnávání osob se záznamem v evidenci rejstříku 

trestů a je velkým fanouškem cirkulární ekonomiky. 

Věnuje se zejména přednáškové činnosti a publikacím. 

Podílel se na několika mezinárodních projektech včetně 

průzkumu reformních návrhů na transformaci přístupu 

k veřejné kupní síle nebo mapování možností a praxe 

zapojování sociálních podniků do dodávek veřejným 

zadavatelům. Adam vystudoval Právnickou fakultu 

Masarykovy Univerzity a Filozofickou fakultu Univerzity 

Palackého v Olomouci. Zkušenosti sbíral v advokacii, 

veřejné správě či v kanceláři veřejného ochránce práv.

Adam Gromnica

Jan Pospíchal je součástí vedení Odboru nákupu a veřej-

ných zakázek na Generálním ředitelství Správy železnic, 

kde se zabývá inovacemi ve veřejných zakázkách orga-

nizace včetně jejich implementace do praxe, přípravou 

a řízením projektů odboru a v poslední době i prezentací 

činnosti odboru nejen odborné veřejnosti. Věnuje se 

především metodickým a novým tématům, které se       

v poslední době objevují stále častěji. Jedním z jeho prv-

ních úkolů bylo sjednocení zadávací praxe a její meto-

dické řízení na úseku provozuschopnosti. V poslední 

době se zabýval zejména zavedením a rozvojem systé-

mu kvalifikace, kde byl jak autorem, tak i projektovým 

manažerem projektu. Věnoval se také nastavení kon-

cepce odpovědného zadávání u Správy železnic, včetně 

jeho kompletní evidence. Jeho hnací silou je touha 

vymýšlet nové postupy a zlepšení, které je možné v rám-

ci veřejných zakázek aplikovat a mají význam pro prak-

tické využití.  

Jan Pospíchal

Jan Kříž působí na Ministerstvu životního prostředí jako 

vrchní ředitel sekce ekonomiky životního prostředí. 

Vystudoval fakultu stavební na Českém vysokém učení 

technickém. Během své dosavadní kariéry získal mnoho 

zkušeností s Fondy EU a finančnictvím. Na Ministerstvu 

životního prostředí pracoval již v letech 2007–2010 jako 

ředitel odboru Operačního programu Životní prostředí  

a poté na SFŽP v pozici náměstka ředitele a vedoucího 

odboru Strukturálních fondů EU. Financování z Operač-

ního programu Výzkum a vývoj pro inovace se také věno-

val v letech 2010 až 2013 jako ředitel odboru a poté jako 

vrchní ředitel sekce na Ministerstvu školství, mládeže      

a tělovýchovy. V současné době na Ministerstvu životní-

ho prostředí vykonává funkci náměstka pro řízení sekce, 

která řeší agendu: fondy EU, finanční nástroje, podpora 

transformace na nízkouhlíkovou ekonomiku, financová-

ní dekarbonizace ekonomiky.

Jan Kříž 

Hana Hajnová vystudovala sociologii a evropská studia 

na Masarykově univerzitě v Brně, kde začala ještě při stu-

diu pracovat jako projektová manažerka v Jihomorav-

ském inovačním centru. Zde se věnovala řízení projektů 

ze strukturálních fondů, rozvoji inovací ve firmách i ve-

řejné správě, kde se podílela mj. i na projektu inovativní-

ho zadávání veřejných zakázek pro Jihomoravský kraj. 

Rozvíjela nástroje regionální znalostní ekonomiky od 

vzdělávacích programů typu Inovační akademie, přes 

konzultaci startupů až po spolupráci na největších 

vědeckovýzkumných investičních projektech v Brně. 

V současné době působí jako statutární náměstkyně 

hejtmana Kraje Vysočina pro oblast regionálního rozvo-

je, územního plánování a stavební řád, Fond Vysočiny     

a nestátní neziskové organizace za Českou pirátskou 

stranu. Věnuje se dotační politice, tématům energetiky 

a digitalizace veřejné správy.

Hana Hajnová

Udržitelná konference

Na dodržování udržitelných aspektů lze myslet a je možné zohledňovat je také 

při organizování akcí, jako jsou konference, semináře, školení apod. Nad mož-

nostmi, jak eliminovat negativní dopady na životní prostředí a jak využít příleži-

tostí pro uplatnění sociálních hledisek, jsme se zamýšleli i my při organizování 

této konference. 

Každá akce je specifická svou velikostí, místem, kde se koná apod. Zřejmě nebu-

de možné využít vždy všechny možné sociální a environmentální aspekty, 

nicméně mělo by být povinností zadavatele se nad možnostmi využití relevant-

ních společensky odpovědných aspektů zamyslet (samozřejmě při respektování 

principů 3E a obecně závazných právních předpisů). 

Při přípravě konference, které se právě účastníte, jsme se při zajištění cateringu 

soustředili na eliminaci plastů a jednorázových obalů. Žádali jsme, aby studené 

nápoje byly podávány ve skle, a aby se využívalo keramické, porcelánové, skleně-

né či nerezové servírovací nádobí. Dále jsme požadovali, aby podávaná káva a čaj 

splňovaly podmínky fair trade produkce. 

Brožuru s programem, kterou si pročítáte, jsme 

se rozhodli netisknout, přikláníme se k využití 

QR kódů jak pro stažení programu, tak i této 

brožury. Konferenční šňůry s potiskem nedatu-

jeme, a pokud nám je při odchodu vrátíte, vyu-

žijeme je při další akci. Šňůry jsou vyrobeny        

z vláken recyklovaných PET lahví. Drobné jedlé 

dárky, které obdržíte při odchodu z konference, 

dodala chráněná dílna A MANO, s.r.o., která je 

sociálním podnikem.
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